
 
 

 
 

PROCES – VERBAL 
al şedinţei extraordinare – de îndată a Consiliului Local al Oraşului Drăgăneşti-Olt 

din data de 01.09.2023 
  
 

Şedinţa extraordinară de îndată a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt a fost întrunită în 
baza dispoziţiei de convocare nr. 627 / 31.08.2023 la iniţiativa domnului Primar Tudorică 
Marian-Viorel şi s-a desfăşurat în sala de şedinţe a Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt, începând cu 
ora 12:00. 

 
I. PREZENŢĂ ŞI PARTICIPARE  
Au răspuns prezent un număr de 17 consilieri locali în funcţie.  
Din partea Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt participă d-nul Primar Tudorică Marian-Viorel, 

și d-nul Jidovu Laurenţiu, secretar al localităţii, care este asistat în notarea discuţiilor de 
şedinţă de d-nul Jianu Marius, consilier – Compartiment Administraţie publică din cadrul 
Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt. 

 
Din partea S.C. URBAN SERV S.R.L. participă d-na contabil Rădulescu Ramona. 
 
II. PROCESUL-VERBAL AL ŞEDINŢEI DE CONSILIU ANTERIOARE 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru, supune la vot procesul-verbal din 
data de 24.08.2023, înregistrându-se 15 voturi pentru și 2 abțineri (d-nul Vitan Marius Nicolae 
– neparticipant la respectiva ședință și d-na Dobre Violeta). 

 
III. APROBAREA ORDINII DE ZI 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru, dă citire ordinii de zi după cum 

urmează : 
1. Proiect de hotărâre referitor la: „Adoptarea unor măsuri cu privire la activitatea S.C. 

URBAN ACTIV SERV S.R.L. – Drăgănești-Olt”.       
Iniţiator proiect,  Primar, Ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru, supune la vot ordinea de zi, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate pentru a celor prezenți). 
 

IV.DEZBATEREA ORDINII DE ZI. 
 

1. Adoptarea unor măsuri cu privire la activitatea S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L. – 
Drăgănești-Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Cornel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz  
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 



 
 

D-nul Primar – După cum știți și dumneavoastră, demisia domnului Mircea Domi a fost 
depusă chiar în ședința de consiliu din data de 24.08.2023. Acum trebuie să facem toate 
demersurile pentru a avea un înlocuitor. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Ne puteți spune care este 
situația acestei societăți? 

D-nul Primar – La ce vă referiți? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – La situația financiară. 
D-nul Primar – Este societatea dumneavoastră, a Consiliului local, nu a mea. Eu le dau 

de lucru. Dumneavoastră ar trebui să-mi spuneți mie. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Dumneavoastră ați inițiat un 

proiect de hotărâre și probabil ați fost informat despre situația societății. 
D-nul Stoenică Alexandru – Domnul Stănescu Vasile ar putea să ne informeze. 
D-nul Stănescu Vasile – Eu vreau să lămurim un aspect. Societatea aceasta nu este a 

mea, nici a consiliului local și nici a primarului. Este societatea orașului reprezentată de către 
consiliul local. 

D-nul Stoenică Alexandru – Noi pe dumneavoastră v-am împuternicit să ne dați detalii 
despre situațiile financiare ale societății. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Să ne spună doamna 
Rădulescu Ramona care este situația acestei societăți acum. 

D-na Rădulescu Ramona – Din păcate situația nu este tocmai bună. Nu am pregătit 
acum și cifrele, dar firma este pe pierdere în momentul acesta. Probleme sunt multe. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Care sunt problemele majore? 
Utilajele funcționează toate? 

D-na Rădulescu Ramona – Buldoexcavatorul este defect, dar mâine așteptăm 
reprezentantul unei societăti să-l repare. Celelalte utilaje sunt funcționale. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Oameni aveți pentru utilaje? 
D-na Rădulescu Ramona – Avem, am făcut angajare și pentru buldoexcavator. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Dumneavoastră considerați că 

problemele care sunt acum la unitate se pot rezolva? 
D-na Rădulescu Ramona – Da, se pot rezolva și îmi doresc să se rezolve. Vreau să mă 

ajutați și dumneavoastră și vreau să simt că am sprijin din partea tuturor. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Cum vedeți rezolvarea? 
D-na Rădulescu Ramona – Lucrări, să avem lucrări. 
D-nul Primar - Și la terțe persoane. 
D-na Rădulescu Ramona – Da, și la terțe persoane. De 10 ani de când funționează 

societatea am fost susținuți de primărie 97% și 3% de terțe persoane. Sper să reușesc să ridic 
mai mult procentul de la terțe persoane. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru – Îmi place că sunteți 
încrezătoare acum la început de mandat, dar să nu veniți peste 5 luni să ne găsim în aceeași 
situație. 

D-nul Stănescu Vasile – Eu vreau să lămurim niște lucruri. Societatea aceasta a fost 
înființată cu scopul de a face lucrări în Orașul Drăgănești-Olt. Peste tot este așa. Nu este o 
societate de sine stătătoare să-și caute de lucru. În altă ordine de idei, în țară este criză 
economică. Primăria stă prost cu banii. Dacă vă uitați pe bugetul societății, acesta este 
structurat tot pe lucrările către primărie. Problema este că toți stau prost cu banii. 

D-nul Primar – Salariile au fost date la timp. 
D-nul Stănescu Vasile – Asta este de apreciat. Eu cred că toate se vor rezolva. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru, supune la vot proiectul de 

hotărâre, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 
 



 
 

 
V. ÎNCHEIEREA ŞEDINŢEI DE CONSILIU 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Ciubuc Dumitru, mulţumeşte consilierilor pentru 

participare şi considerând că s-au atins principalele probleme puse în discuţie, propune 
consilierilor încheierea lucrărilor şedinţei extraordinare de îndată. 

Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces – verbal în cadrul şedinţei 
extraordinare de îndată a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt.  

 
 
                 Preşedinte de şedinţă,                                                    Contrasemnează,                     
                          Consilier                                                                         Secretar 
                    Ciubuc Dumitru                                                          Jr. Jidovu Laurenţiu                                                     

                                      
                                                                      
   

                                                                      Întocmit, 
                                                                      Cons. Jianu Marius                                                                      


